

Referat af bestyrelsesmøde den 4. marts 2026

Afbud: Lene Edvardsen, Helene Nissen og Henrik Simmelkjær

Fremmødte: Flemming Jørgensen, Louise Gjørup, Karina Skouenborg, Birgitte Buch og Kate Nielsen

1. Bestyrelsen

Der er 3 nye medlemmer i bestyrelsen:

- Karina Skouenbo, Børn og unge
- Birgitte Buch, Arrangement
- Kate Nielsen, Kommunikation

Desuden er Louise Gjørup skiftet fra Kommunikation til Træning.

De tilstedeværende præsenterede sig for hinanden med fokus på deres erfaring indenfor orienteringsløb og organisatorisk arbejde.

2. Introduktion til bestyrelsesarbejdet til de 3 nye medlemmer

De nye medlemmer havde alle haft kontakt til deres forgænger og var blevet sat ind i arbejdet.

Flemming fortalte om rammerne for bestyrelsesmøder og dagsorden. Alle kan komme med forslag til dagsordenen. Flemming fortalte også om klubbens strategi, der ligger på hjemmesiden

<https://www.ok-snab.dk/ny-klubben/ny-strategier.html>.

Strategien er lavet bl.a. fordi OK Snab er med i EliteVejle, som kræver en strategi. Der ligger også nogle fælles dokumenter omkring klubbens strategi på Google Drev.

3. Evaluering af generalforsamlingen.

Som et forsøg var der lagt et arrangement forud for generalforsamlingen med Morten Örnhausen Jørgensen. Selv om oplægget med Morten var en succes, gav det ikke væsentlig flere til generalforsamlinger. Der var synspunkter om, at aftenen blev lidt for lang med begge ting på programmet. Der blev talt om andre måder at få flere til at komme. Noget med fællesspisning før generalforsamling og at gøre generalforsamlingen mere effektiv / kortere.

4. Hjemmeside, kalender og tilmeldingssystem (Kate og Louise)

Hidtil har Kommunikation / Louise sørget for at opdatere på hjemmesiden for både træningsudvalg og arrangementsudvalg og børne- og ungeudvalg. Det gælder både i forhold til kalender, artikler og tilmeldingssystem. Fremover skal disse udvalg arbejde på selv at få lært at bruge systemerne. Men der er meget nyt i udvalgene lige nu, - og det er fint hvis det sker gradvis.

5. Budget 2026, gennemgang

Punktet gemmes til næste bestyrelsesmøde, da Helene (kasserer) ikke deltog i mødet

6. Stævner, status

JFM-sprint 23/8 har Kate Nielsen som stævneleder. Banelægger er Eva Örnhausen og Quentin Moulet (Evas kæreste). Banelægningen er i gang. Indbydelse og O-service er stort set klar, og der er fundet funktionsledere til det hele.

KUM 2026 bliver at fælles arrangement mellem Odense OK og OK SNAB. Det afholdes på Fyn. OK SNAB skal lave baner til den individuelle konkurrence om søndagen. Resten laver Odense OK. Lars Pagh og Thomas Skouenborg har været til møder. Flemming Jørgensen undersøger status på KUM hos Lars Pagh. Karina og Thomas afventer status og vil herefter være interesseret i at lave noget arbejde omkring KUM.

Tekniktræning for voksne i Nørreskoven og Tirsbæk 21/2-26 havde 12 deltagere (14 tilmeldte). Vejret var koldt og vådt, men stemningen god. Stor ros fra deltagerne til Henning Schou, Ulrika Örnhausen og Louise Gjørup for deres planlægning og gennemførelse. De fleste, der tilmelder sig tekniktræning for voksne, vil have "svær" som niveau. Det overvejes fremadrettet at undlade niveaudeling ved tilmelding og i stedet tilrette kurset efter folks ønsker / niveau, når man har tilmeldingerne.

Andre stævner: Ikke noget nyt.

DM lang og stafet i 2027: Punktet blev ikke drøftet.

7. Kort status fra udvalg.

Træningsudvalg: Træningsplanen er klar mht. steder, banelæggere, postindsamlere og træningsansvarlige. Der mangler pt. et par skovtilladelser, som vi plejer at få. Ejerne skal lige have tid til at svare. Træningsudvalget er ud over Louise Gjørup: Henning Schou, Jesper Fenger Grøn og Torben Sørensen. Lola Rimmer Eskildsen ønsker ikke at være med længere, så der søges efter en afløser.

Natklubmesterskabet vil i 2026 bliver holdt i efteråret. Normalt er det i foråret. Udvalget vil se, om det giver flere deltagere.

Klubmesterskab i sprint afholder vi selv i år på Nørremarken. Kolding OK har selv DM i samme periode, så de vil ikke arrangere i 2026, som de plejer. Men Kolding OK kommer og løber klubmesterskab hos os.

Træningsudvalget er ved at samle et team, som kan modtage nye løbere og fungere som mentorer for de nye, indtil de er faldet til.

Arrangementsudvalg: turen til NJ-2-dags er klar til afvikling. (og er siden gennemført 7. - 8. marts) Birgitte har hørt, at der kan gives tilskud til turen – eller til andre ture. Bestyrelsen er enige om, at det ikke giver mening med tilskud nu, hvor alle har betalt, og ved hvad det koster. Pengene kan bruges senere til noget andet.

Louise foreslår, at vi lægger opslag på DGI's side MOTIVU, - hvor vi fortæller om vores træningsløb. Det har været en succes i Svendborg OK, hvor der er kommet 10-15 nye løbere pga. det. Birgitte ser på muligheden.

Kommunikation: Kate arbejder på at få styr på hjemmeside og sociale medier. Det er mere udfordrende end forventet. Kate, - og andre der har behov for at sende fælles mails ud til klubbens medlemmer, skal have rettigheder i O-service. Det sker hos Lone Rasmussen. (Kate har fået).

Børn og unge: Karina har et træner-team bestående af Katrine Jakobsen, Rikke Stamp, Dagmar Dons, Jonas Lindorf, Bjørn Lindorf og Ulrika Örnhausen. Der skal flere til for at løse opgaven. Udvalget har møde mandag den 9. marts.

Karina vil gerne finde en måde, hvor der kan komme mere variation i de baner, som lægges i Nørreskoven (begynder, let, mellemsvær). Med forskellige banelæggere uden særlig relation til ungdomstræningen (og til hinandens baner) og et fast udgangspunkt fra klubhuset, kan det nogle gange give udfordringer.

Afviklingen af kredsmesterskabet i Sydkredsen har været drøftet i kredsen. Nu er det blevet sådan, at der samles point fra de løb, hvor der afvikles 1. og 2. divisions matcher. For nogle løbere kan det give udfordringer, da deres klub kan have ønske om at placere løbere strategisk, - og at de så ikke får point i deres klasse til kredsmesterskabet.

Intet nyt fra kasserer, kortudvalg og eliteudvalg pga. afbud.

8. Status på klubhus

Punktet udsættes til næste møde.

9. Status på ansøgninger til puljer

Punktet udsættes til næste møde

10. Eventuelt

Karina fremviste en flyer fra Horsens OK. Den fortæller på forsiden om de løb, som klubben skal med til i forbindelse med divisionsturneringen. På bagsiden er en oversigt over klasser og point til divisionsmatcherne. Det besluttes, at OK SNAB skal have en tilsvarende til uddeling til vores medlemmer ved sæsonstart. Kate kontakter Grafisk Forum i Horsens og bestiller dem.

Næste møde onsdag den 22. april i klubhuset fra 19.30 – 21.30 efter træning.